

Ms. CHOI Wing Fai (蔡穎輝)
Chinese Medicine Practitioner
School of Chinese Medicine
The University of Hong Kong

CONTACT INFORMATION

Address: School of Chinese Medicine, The University of Hong Kong,
10 Sassoon Road, Pokfulam, Hong Kong
Telephone: (852) 3917 6486
Fax: (852) 2872 5476
Email: choiwf@hku.hk

ACADEMIC QUALIFICATIONS

2012-2014 Master of Social Sciences on Behavioral Health, The University of Hong Kong
2005-2010 Bachelor of Chinese Medicine, The University of Hong Kong

PROFESSIONAL QUALIFICATION

2010 Hong Kong Registered Chinese Medicine Practitioner (Registered No. 006407)

POSITIONS HELD

2017.4 – present Chinese Medicine Practitioner, School of Chinese Medicine, The University of Hong Kong
2012.7 – 2017.4 Chinese Medicine Practitioner, Yan Hong Chinese Medicine Centre Limited
2010.10 – 2012.6 Chinese Medicine Practitioner, The Hong Kong Buddhist Association - The University of Hong Kong, Clinical Centre for Teaching and Research in Chinese Medicine
2010.7 – 2010.9 Research Assistant II, School of Chinese Medicine, The University of Hong Kong

RESEARCH INTEREST

- Herbal Treatment for Digestive, Respiratory, Endocrine, Menstrual and Psychosomatic Disorders
- Acupuncture Treatment for Stroke and Spinal Disorders
- Integration of Traditional Chinese Medicine Theories and Contemporary Energy Medicine

PUBLICATIONS

蔡穎輝

香港大學中醫藥學院中醫師

聯絡方法

地址： 香港薄扶林沙宣道 10 號 香港大學中醫藥學院

電話： (852) 3917 6486

傳真： (852) 2872 5476

電郵： choiwf@hku.hk

學歷

2012 – 2014 香港大學社會科學碩士（行為健康）

2005 – 2010 香港大學中醫全科學士

專業資質

2010 香港中醫管委會：註冊中醫師（註冊編號：006407）

職務

2017.4 – 現在 香港大學中醫藥學院 中醫師

2012.7 – 2017.4 仁康中醫診所 中醫師

2010.10 – 2012.6 香港佛教聯合會中醫臨床培訓中心 初級中醫師、進修中醫師

2010.7 – 2010.9 香港大學中醫藥學院 研究助理 II

研究領域

- 中醫治療消化系統、呼吸系統、內分泌系統疾病、婦女月經病及各項身心疾病等
- 針灸治療中風後遺症、脊柱綜合症及各種痛症
- 結合傳統中醫理論(黃帝內經、傷寒論、陰陽五行學說等)和西方能量醫學的理論及應用